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Sak nr. Beskrivelse/vedtak Ansvarlig/tidsfrist 

 Møte Styret og Avlsrådet 
Avlsrådet og styret møttes for å diskutere affenpinscherens helse og 
hva vi gjør framover. 
Bakgrunnen er at det blir satt stadig mer fokus på helse, ikke minst 
hos brachycephale raser (som affenpinscher er - en av mange). 
Ingunn informerte om møte med NKK etter dommen i rettsaken og 
Liss-Bodil informerte om tester og helse m.m. 
Det settes stadig sterkere fokus på brachycephale raser og det vil bli 
utarbeidet BOAS- tester for alle de brachycephale rasene. NKK har 
styringen på dette. 
Styret og avlsrådet vil utarbeide et spørreskjema i forhold til fødsler 
og eventuelle komplikasjoner ved fødsel. Dette vil bli frivillig og vil bli 
sendt ut til godkjente kull i Norsk Affenpinscherklubb.  
Styret og avlsrådet ble enige om å få på plass et slikt skjema innen 
kort tid og mer utfyllende enn det som er på NKK. 
I mellomtiden vil Norsk Affenpinscherklubb ta kontakt med 
helseavdelingen i NKK for å få råd og veiledning i hvordan og hva vi 
bør tenke på i umiddelbar fremtid. 
 

 

1. STYREMØTE etter møte med avlsrådet. 
Dato for årsmøte 2024 
Datoen ble satt til 7. mars. Dette bekjentgjøres så snart som mulig 
og også i førstkommende nummer av Affenpinscher Nytt. 

Ingunn legger det ut på 
hjemmesiden og i bladet. 



2. Dommere 2025 
Det ble foreslått noen dommere for klubbens utstillinger 2025. Vi 
kontakter dem og navnene gjøres kjent etter hvert. 

Sekretær sender e-poster. 

3. Flere raser 
Klubben vurdere å invitere flere raser til sommerutstillingene. Det 
må være raser i gruppe 2. Schnauzer-variantene kan være aktuelle 
(Dvergschnauzer 4 raser, Riesenschnauzer 3 raser og Schnauzer 2 
raser). Vi sender en forespørsel til NKK om vi kan invitere disse 
rasene uten å måtte invitere Bouvier som er i gruppe 1, men tilhører 
raseklubben til schnauzerrasene. 

 

4. Utstyr til utstillingene. 
Ingunn fikk klarsignal til å bestille nye stenger til det store teltet, 
stenger som under siste utstilling ble ødelagte.  
Det skal bestilles rosetter til utstillingene. 
Ingunn anmodet alle om å forsøke å skaffe premier til utstillingen 
2024, klubben ønsker fortsatt å ha mange premier og av en viss 
kvalitet. 

 

 


